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Abstract (en)
A stand for containers in which materials which pollute the soil are stored, there being provided beneath the container (26) a collection device (32),
which extends horizontally at least to the same extent as the base area of the container (26). Above the container (26) a sectional roof (20) made of
segments (27 - 29) is arranged, the segments (27 - 29) being guided in rails (30) running along at the sides of the container (26). <IMAGE>

Abstract (de)
Abstellplatz für Container, in denen das Erdreich schädigende Materialien gelagert sind, wobei unterhalb des Containers (26) eine
Auffangeinrichtung (32) vorgesehen ist, die eine zumindest der Grundfläche des Containers (26) entsprechende horizontale Ausdehnung hat.
Oberhalb des Containers (26) ist ein aus den Segmenten (27 - 29) bestehendes Sektionsdach (20) angeordnet, wobei die Segmente (27 - 29) in
seitlich des Containers (26) verlaufenden Schienen (30) geführt sind.
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